
Protokoll från Glömsta Fastighetsägareförenings ordinarie 
föreningsstämma den 11 juni 2013.

1. Val av ordförande vid stämman och anmälan av stämmoordförandens val av 
protokollförare

Lars-Olov Börjesson valdes till stämmans ordförande.

Lars Wahlström anmäldes av ordföranden till stämmans protokollförare.

2. Godkännande av röstlängd

En röstlängd cirkulerade för påskrift. Totalt antal röstberättigade medlemmar var 
18 stycken. Stämman godkände röstlängden.

3. Val av en eller två justeringsmän

Jonas Stolpe och Per-Henrik Börjesson valdes till att justera protokollet.

4. Frågan om stämman blivit utlyst i behörig ordning

Stämman ansåg att kallelse till mötet behörigen skett.

5. Fastställande av dagordning
Dagordningen godkändes av mötet.

6. Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelse 

Verksamhetsberättelsen för år 2012 var bifogad kallelsen till stämman. Den godkändes 
av mötet och lades till handlingarna.

Revisionsberättelsen för verksamhetsåret 2012 var bifogad kallelsen till stämman. Den 
godkändes av mötet och lades till handlingarna.

7. Beslut om fastställande av resultaträkningen och balansräkningen samt om hur 
vinsten eller förlusten enligt den fastställda balansräkningen ska disponeras

Resultat- och balansräkningen för 2012 var bifogad kallelsen till mötet. 
Resultaträkningen godkändes av mötet.

8. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av stämman för det gångna året.

9. Frågan om arvoden till styrelseledamöterna och revisorer

Stämman godkände oförändrade arvoden för det kommande året.

10. Medlemsavgift för kommande verksamhetsår

Styrelsens förslag på oförändrad medlemsavgift på 200 kr för nästa verksamhetsår 
godkändes av stämman.
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11. Beslut om antalet styrelseledamöter och styrelsesuppleanter som ska väljas

Styrelsens förslag, oförändrat antal, dvs 5 ordinarie ledamöter och 2 suppleanter 
godkändes av stämman.

12. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter

a) Val av tre ordinarie styrelseledamöter på 2 år:

Omval av Lars Johansson och Lars Wahlström. Nyval av Linus Johannesson.
(Kvarstår 1 år Lars-Olov Börjesson och Mikael Jönsson.)

b) Val av två styrelsesuppleanter på ett år:

Nyval av Jonas Stolpe och Robert Wase.

13. Val av revisorer och eventuella revisorssuppleanter

a) Val av två ordinarie revisorer på ett år

Stämman godkände omval av Johan Rosén och Michael Lundström.

b) Val av en revisorsuppleant på ett år

Stämman godkände omval av Mikael Sjögren.

14. Val av valberedning

Stämman godkände omval av Linda Saltin och Per-Henrik Börjesson.

15. Val av stugfogde 

Mötet godkände nyval av Yvonne Wahlström med förbehåller att gräsklippning av 
föreningstomten fördelas på flera personer. 

16. Övriga ärenden som ska tas upp på föreningsstämman enligt lag eller 
föreningens stadgar

a) Andel i Glömsta Samfällighetsförening. Rapport från Lantmäteriförrättning 

På begäran av Glömsta Samfällighetsförening (vägföreningen i norra Glömsta) så har 
vi varit kallade till lantmäteriförrättningssammanträde 2013-03-07. Samfällighets-
föreningen har begärt att vår förening skall ingå som andelsägare för vårt nyttjande av 
bryggplatsen vid Gömmaren. Vår ståndpunkt var att om vi får tillgång till en 
parkeringsmöjlighet intill bryggplatsen så har vi inget emot att ingå som andelsägare i 
samfälligheten.

Lantmäteriet beslutade att vi ansluts till samfällighetsföreningen med andelstalet 1.

Detta beslut är nu överklagat av ett antal privatpersoner till Mark och Miljödomstolen 
och har därför inte vunnit laga kraft ännu.

b) Redovisning av arbetet med byte av föreningsstuga

Huge har till kommunen begärt en planändring av Glömstastugans tomt vilket är en 
förutsättning för ett stugbyte. Tyvärr så är ärendet inte högprioriterat på kommunen.
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Styrelsen har också begärt att en jurist tittar på de skattemiissiga konsekvenserna ftir
vår ftirening vid ett eventuellt stugbyte och kommit fram till att vi inte kommer att
drabbas av någon reavinstskatt.

En ekonomisk kalkyl har också visat att ett byte till Glömstastugan iir ett bättre
alternativ än att rusta upp vår nuvarande stuga till samma standard som Glömstastugan
med vatten och avlopp.

Styrelsen arbetar vidare i frågan.

17. Övrigt

Festkommittdns sammansättning är oftirändrad. Efter sonlmaren och under hösten
planeras kräftskiva, loppis och en öl/vinprovning.

Förslag framkom att starta utgivning av en tidning/medlemsblad i området fiir att öka
intresset ftir vår förening. Styrelsen tff till sig fiirslaget.

18. Avslutning

Mötesordfloranden tackade mötesdeltagarna och forklarade stiimman avslutad.

Vid protokollet,
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Lars Wahlström

Jonab Stolpe
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Mötesordftirande,
'-/; ;',;--..(.....fl... :...............

Lars-Olov Börjesson

Per-Henrik Börjesson

3(3)


